
Røedstøa Vel Styremøte 14.10.23 
Møte i Sevjedammen med: 

Rune Skånøy 

Runar Johansen 

Tone Braaten 

Eli Carina Frøysa 

Anna de Bilderling 

 
 

Agenda: 
Informasjonskanaler: 

Styret mener vi må ha en ny hjemmeside. Teknologien den er bygget på er utdatert og vanskelig å 

bruke.  

Det vi ønsker å ha på en hjemmeside er: 

Oppdatert medlemsliste og referater, meldinger. 

I tillegg ønsker vi en Facebookside/gruppe. 

På dagens Facebookside er det bare vi som administratorer som kan legge ut.  Bedre med en 

facebookgruppe der medlemmene  melder seg inn. Da kan alle legge ut meldinger. Ønsker at dette da 

kan bli en mer aktiv gruppe med oppdateringer og bilder. 

Rune og Anna booker et møte med Lars Jørgen som har sagt han kan hjelpe oss litt. 

Vi ønsker også et system der vi kan sende meldinger til alle medlemmene, og også nå de som ikke er 

på facebook 

Bommer:  

På årsmøtet mente noen at bombrikkene fungerer bedre enn telefon. Brikker kan bestilles av 

bomansvarlig, koster 500 kr som hytteeier må betale selv. 

 

Status søknad kommune.  

Parkeringsplasser og balløkke, alt er godkjent. Da kan det eventuelt planlegges innkjøp til 

benker/mål. Styret foreslår piknikbord til balløkke og noen benker langs veier. 

 

Status veier og stier.  

Anbefaling som står i vedtektene er god nok.  

 

Asfaltering: 



Styret skulle finne ut hva som regnes som fellesveier i vellet. Slik styret har forstått det er 

dette vellets veier: Alt som nå er asfaltert innenfor bommene + Skogveien frem til bakken 

begynner, +veisnutt inn til høyre ved ball-løkka inn til stien begynner + vei opp fra Hylleveien 

til beredskapsvei.  

Dersom noen mener dette ikke stemmer, må de si fra. Vi legger ved kart med merking til 

årsmøtet. Tone tar ansvar for dette. 

 

Det vil si at vi har 3 veistykker som er vellets, som ikke er asfaltert. Vi innhenter priser for 

asfaltering s alik at dette kan stemmes over på neste årsmøte. 

 

Regnskap for 2022  

Forslag fra årsmøtet var at det var lurt å flytte vellets bankinnskudd for å få høyere 

renteinntekter. Rune tar kontakt med DNB for å bytte til konto med høyere rentesats.  

 

Dugnadsgebyr:  

I vellets vedtekter står det at vi kan kreve dugnadsgebyr.  

 

Brøyting. 

Tas neste møte med utgangspunkt i fellesveier fra punkt «Asfaltering» over. 

 

Søppel og avfall.  

Det er problematisk at folk fortsetter å kaste søppel etter at siste tømming. Vi må bestille 

ekstra tømming. 

Styret melder fra til kommunen at søppelkassene ikke ble lagt ned.  Bestiller ny tømming og 

ber om at de blir lagt ned. 

I tillegg ber vi om at siste tømming skal være etter høstferie. Ansvar: Eli Carina 

Befaring for flytting/rokkering av kasser til våren. Vi bør lage laminerte plakater til neste år. 

 

Endring av vedtekter.  

Rune gjør endringene som ble vedtatt på årsmøtet og varsler Vestre Røed. 

 

Budsjett 



Styret foreslår å endre styrehonorar til kr 7.500 for styremedlemmer  og kr 10.000 til 

formann. 

Kantklipp 

Tone har snakket med gartner for befaring. 

Eventuelt: 

• Styret beslutter å kjøpe inn piknikbord til balløkke og noen benker langs veier. Kjøper 

inn til våren.  

• Innkommende forslag: trampoline ved ballløkke, lekestativ. 

• Styret oppfordrer til at medlemmer kommer med flere forslag til forbedringer. 

• Trenger vi et slags lager, oppbevaringsbod? Dette går videre til neste møte. 

 

 

Neste møte 

Onsdag 17.januar hos Runar kl 19.00. Ulveleina 21, Vinterbro. 

 

15/10 2023 

Anna de Bilderling 


